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3292 STAVERN
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Mobil

Høringsuttalelse Kommuneplanens samfunnsdel
Tittell på høring

19/9347
Saksid

Hei
Viser til oppfordring om meninger fra befolkning og interesse organisasjoner.

Alt Aa Vinne er opptatt av livet i havet men også Lågen samt Larviks nærområde med Helgeroa
fjorden.

Havet :
Det er store muligheter til å

1) Bedre betingelsene for livet i havet
2) Øke biomassen
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3) Skape næring/arbeidsplasser basert på høsting
4) Øke turismen og turist attraksjons nivå.

Skrotstein rev :
Det finnes masse fakta basert dokumentert virkning av tilrettelegging for dette bla. ved å skape
kunstige stein rev. Larvik har Norges største forekomst av kortreist skrotstein fra våre steinbrudd så
slikt sett absolutt de beste økonomiske forutsettninger til å lykkes.

Samtidig ligger store områder under vann i vårt distrikt tilrette for en slik etablering.

Mer dokumentasjon om tilstand under vann kan dere finne her:

https://drive.google.com/file/d/1Tm9XRRRnKc5VdDNOC6s9N0a_4beplIb4/view?usp=sharing

Liv rundt steiner
https://drive.google.com/file/d/1w7DrXlOIFpSYsm5_Dpuh9eZwWgIluTTn/view?usp=sharing

https://drive.google.com/file/d/1_ABmuUJDErqMCefpOU9L5YkiDYOqOT4x/view?usp=sharing

Nasjonalpark - fredet området mot fiske.
Det er områder under vann i vårt distrikt som bør værnes for fiske og høsting for å skap grobrunn til at
bestander kan nå et bærekraftig nivå.

Øygruppen Svenner Fyr - Rauer er helt unikt og burde for lengst være en nasjonal park på linje med
Færder nasjonalpark.

Undervanns liv fra 0-25 meter og oppover bør fredes fra fiske.

Det blir for omfattende her å gå inn på hvilke naturområder om bør fredes og hvor skrotstein rev bør
opprettes men undertegnende bistår gjerne i den prosessen

Lågen.
Vi må bevare /tilrettelegg for at bestanden av elvemuslinger i lågen økes. Det finnes masse rapporter
på dette området også i L Kommunens arkiv hvor viktig rolle elvemuslingene har både for laksen i
lågen / og rensing av vann.

Her er noen video klipp fra under vann
https://drive.google.com/file/d/1YdWTld2Wms5dbMTJan5lolqmvJT7ob7j/view?usp=sharing

Avrenning av slam og sand fra Lågen er ikke gunstig og det har snart "kvelet" hele Rakke. Her er det
kanskje for sent å gjøre noe nå i denne omgangen...men det finnes "rødkoraller" (stein som er rød
men er nærmest vulkanske med masse små huller) her ute som har et unikt variert liv som må
ivaretas.

Mvh
Thomas Nilsson
Alt AA Vinne
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Ja Nei
Vil du legge ved vedlegg?
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